
Záznam zo zasadnutia Komisie MZ pre riešenie problematiky neprispôsobivých 

občanov, konaného dňa 15. 06. 2015 na Mestskom úrade v Trnave 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: Ing. Adam Peciar, Mgr. Ing. Marián Galbavý 

 

Zasadnutie komisie viedol podpredseda komisie Mgr. Mráz. Na základe požiadavky členov 

komisie navrhol zmenu programu a to : 

1. Zmena Rokovacieho priadku komisie 

2. Prerokovanie situácie na Coburgovej v zmysle podnetu poslanca 

Ing. Čavojského 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

K návrhu programu neboli vznesené žiadne pripomienky a členovia komisie hlasovali za 

zmenu programu nasledovne: 

 
Meno a priezvisko člena komisie Hlasovanie 

 
Zdôvodnenie 

za proti zdržal sa 

Mgr. Rastislav Mráz /    

Ing. Jozef Čavojský /    

MUDr. Zuzana Havlíková,PhD. /    

Ing. Jozef Pobiecký /    

Ing. Jozef Klokner /    

 

Program zasadnutia sa riadil schválenou zmenou. 

 

K bodu 1: Zmena Rokovacieho poriadku komisie 

 

Členovia komisie predložili návrh, aby sa z rokovacieho poriadku  v článku III. vypustil bod 6 

a body 7 až 11 sa následne prečíslovali. Podpredseda komisie dal o návrhu hlasovať: 

 
Meno a priezvisko člena komisie Hlasovanie 

 
Zdôvodnenie 

za proti zdržal sa 

Mgr. Rastislav Mráz /    

Ing. Jozef Čavojský /    

MUDr. Zuzana Havlíková,PhD. /    

Ing. Jozef Pobiecký /    

Ing. Jozef Klokner /    

 

Zmena rokovacieho poriadku bola schválená. Bod 6 sa vypúšťal a následne sú ostatné body 

prečíslované. 

 

K bodu 2: Prerokovanie situácie na Coburgovej v zmysle podnetu poslanca Ing. Čavojského 

 

Ing. Čavojský informoval členov komisie o situácii v lokalite Coburgova. Na základe podnetu 

firmy UNIOS sa uskutočnili 2 pracovné stretnutia, na prvom bol prítomný primátor mesta, 

druhé sa uskutočnilo zo zástupcami mesta, správcom objektu, občanmi danej lokality, 

poslancami a pracovníkmi mestského úradu. Obsah stretnutí je zaznamenaný v zápisniciach, 

ktoré tvoria prílohu tohto záznamu. Po poskytnutí informácií o danom stave vznikla diskusia. 



Ing. Čavojský vidí hlavný problém v nedostatku finančných prostriedkov občanov tejto 

komunity, spoliehajú sa na sociálne dávky a iné benefity, ktoré im poskytuje spoločnosť. 

Podľa neho je potrebné zmeniť politiku v tejto lokalite, netreba ich vysťahovávať, treba im 

ponúknuť prácu. Po vyčistení priestorov sa podľa neho situácia zlepšila. Niektoré veci je 

možné podľa neho financovať z rozpočtu VMČ. 

Mgr. Klenovský reagoval na závery zo stretnutia. Problém vidí v umiestnení kamery (niektorí 

obyvatelia nemusia na to reagovať pozitívne), s najproblematickejšími vchodmi na 

Coburgovej 60-70 si správca sám neporadí. Podľa jeho skúseností netreba veriť všetkému, čo 

občania tejto komunity povedia. Skonštatoval, že detské ihrisko, ktoré im vybudovalo mesto 

zničili, vchodové dvere takisto, sušiaky na bielizeň majú na oknách, v prípade montáže pred 

domy by hrozilo, že by si ich museli strážiť, aby im prádlo nezmizlo. Komunita je rozdelená 

na dve skupiny, jedna, ktorá chce poriadok a aj ho dodržiava a druhá poriadok nedodržiava.  

Ing. Zachar skonštatoval, že záhradky o ktoré javili záujem v minulom roku, teraz nikto 

nevyužíva.  

Ing. Pobjecký skonštatoval, že treba urobiť poriadky hlavne s neplatičmi, treba ich 

vysťahovať a potom je možné robiť zmeny v tejto komunite. Podľa neho by mali platiť 

pravidlá pre všetkých a keď môžu poctivo platiť jedni, mali by to zvládnuť aj druhí. Nesúhlasí 

s konštatovaním. Ing. Čavojského v tom, že sa v tejto lokalite nič neurobilo, ani s názorom, že 

členovia predchádzajúcej komisie  presadzovali vysťahovanie občanov  z tejto lokality. 

Poukázal na to, že sa zbúrali nevyhovujúce objekty, náhradné ubytovanie bolo poskytnuté 

tým občanom, ktorí si riadne platia a majú platné nájomné zmluvy. Upozornil, že by sa malo 

vysporiadať s neplatičmi.  Na požiadavku rómskych hliadok vzniesol otázku, aké budú mať 

kompetencie a ako bude spolupracovať s mestskou políciou. V súčasnosti treba podľa neho 

postupovať v exekúciách a nepovoľovať žiadne výnimky. 

Po diskusii komisia prijala nasledujúce úlohy: 

1/2015 – Správa o postupe exekúcií v lokalite Coburgova k 30.6.2015 

Z: TT Komfort s.r.o. 
2/2015 – Mestská polícia spracuje návrh riešenia na umiestnenie kamery do tejto lokality 

Z: MsP Trnava    T: do 15.7.2015 
3/2015 – TT Komfort s.r.o. zabezpečí dovoz 3 ks betónových lavičiek  a prípravu terénu na 

osadenie zabezpečí Ing. Čavojský 

4/2015 – TT Komfort  s. r. o zabezpečí dovoz 2 fór makadamu na dorovnanie terénu spred 

bytovky a Ing. Čavojský zabezpečí dorovnanie terénu 

5/20215  - Mgr. Bangová z Komunitného centra preverí záujem o menšie obecné služby zo 

strany občanov v lokalite Coburgova a možnosť ich zamestnania na meste 

T: do 31.8.2015   
6/2015 – v septembri sa uskutoční výjazdové zasadnutie komisie do tejto lokality 

 

K bodu 3: Rôzne 

 Mgr. Klenovský informoval členov komisie o ponuke Krízového strediska v Trnave, 

ktorá spočíva v tom, že by oslovila 5-6 rodín s maloletými deťmi z tejto lokality a v prípade 

záujmu by pracovali s ich deťmi vo svojich priestorov s tým, že by Mesto Trnava týmto 

deťom uhrádzala stravu.  

 

 

 

Zapísala: 15.6.2015 Mgr. Ingrid Huňavá 

Schválil: 15.6.2015 Mgr. Rastislav Mráz 

 

 


